

香港華人會計師公會

The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註册成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

致各位會員及附屬會員:

香港華人會計師公會 2017 雞年春茗聯歡晚宴

送猴迎雞,迎春接福,本人謹代表香港華人會計師公會祝各位雞年進步,萬事如意,並感謝閣下一直以來對本會的支持。本會訂於2017年2月23日舉行春茗聯歡晚宴,特此邀請 閣下蒞臨,宴會詳情如下:

日期: 2017年2月23日(星期四)

時間: 六時半酒會,七時半晚宴

地點: 香港灣仔港灣道 28 號灣景中心 3 字樓

灣仔名爵

費用: 每席 港幣 4,560 元 (12 人)

每位 港幣 380 元

服飾: 建議穿著中山裝/旗袍

春茗聯歡晚宴的成功,實有賴你們慷慨的支持和踴躍的參與,各位會員及附屬會員可以個人或公司名義透過購買聯歡晚宴餐券及贊助禮物參與慶祝活動。為答謝各禮品贊助者,贊助者名單將刊登於活動場刊,其團體或公司標誌亦將刊登於舞台背幕。請於 2017 年 2 月 9 日或之前 填妥網上表格 (按此),並將支票寄回本會(支票抬頭請寫上 「香港華人會計師公會」,地址:香港灣仔駱克道88 號 6 樓)。

如有任何查詢或有關贊助之安排,請致電 2529-8399 與本會秘書處李佩珊小姐聯絡。

承蒙 閣下支持參與,出席此次春茗晚宴,本會全寅深感榮幸。

香港華人會計師公會 會長蔡國偉 二零一七年一月二十一日



香港華人會計師公會 The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註册成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

Dear Members & Affiliates,

2017 Spring Dinner of The Society of Chinese Accountants & Auditors ("SCAA")

Our Spring Dinner is coming!

This is our important function that our fellow members and counterparts from both within and outside Hong Kong come together to celebrate the Year of the Rooster.

The event details are as follows:

Date : 23 February 2017 (Thursday)

Time : Cocktail reception at 6:30 p.m., dinner at 7:30p.m

Venue : The Grand Hall (Wanchai) (灣仔名爵)

3/F, Causeway Centre, 28 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

Fee : HK\$4,560 per table (12 pax)

HK\$380 per person

Dress Code : Chinese Tunic Suit (Zhongshan Suit)/ Qi Pao (Optional)

Meanwhile, we seek your support in sponsoring table prizes and/or lucky draw prizes for the dinner. As a token of appreciation, all prize sponsorships will be duly acknowledged in our dinner programme, prize sponsor's logo will be printed on stage backdrop of the event.

Your continued support to this event will be much appreciated. Interested members and affiliates, please <u>click here</u> to complete the online subscription form and prize sponsorship form, then make cheque payable to "The Society of Chinese Accountants & Auditors", attention to the Secretariat (Address: 6/F, 88 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong) <u>by 9 February 2017</u>.

For further enquiry or arrangement of prize sponsorship, please feel free to contact Ms Anson Lee, our Administrative Manager of the Secretariat, at 2529-8399 or info@scaacpa.org.hk.

Your presence in our dinner will be our greatest honour and we look forward to seeing you.

May I take this opportunity to wish you a joyful and healthy Year of the Rooster!

Yours Faithfully,

CHOI Kwok Wai, Ronnie President The Society of Chinese Accountants & Auditors